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In an age where the globalization process is threatening the uniqueness
and vitality of small towns, and where most urban planning discourse is
directed at topics such as metropol-regions or mega-regions and
world cities, the authors here emphasize the need to critically reflect on
the potential of small towns. They illustrate how small towns can meet
the challenge of a fast-paced, globalized world, and based on case
studies, movements, programs, and strategies, present the local
cultures that effectively and sustainably promote traditions and
identities. Small towns often play a critical role in regional economies.
When small towns focus on their specific characteristics and exploit
their opportunities, they can become stable niches within regional,
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national, and global economies, and thus contribute significantly to
shaping their future. The second edition is expanded to cover the
intensive development of small towns in China and Korea. In addition,
the authors examine the impact of the economic crisis on small towns
and the recent development of the Slow City movement.
In einer Zeit, in der der Prozess der Globalisierung die Besonderheiten
kleiner Städte und ihre Vitalität bedroht und in der sich die meisten
stadtplanerischen Diskussionen um Themen wie Metropolregionen oder
Mega-Regionen und Weltstädte drehen, betonen die Autoren die
Notwendigkeit, das Potenzial kleiner Ortschaften kritisch zu
reflektieren. Sie veranschaulichen wie Kleinstädte die Herausforderung
einer schnelllebigen und globalisierten Welt annehmen können und
stellen anhand von Fallbeispielen Bewegungen, Programme und
Strategien vor, die örtliche Kulturen, Traditionen und Identitäten
effektiv und nachhaltig zu fördern wissen. Kleinstädte spielen oftmals
eine entscheidende Rolle innerhalb regionaler Wirtschaftssysteme.
Wenn Kleinstädte sich auf ihre spezifischen Eigenschaften
konzentrieren und ihre Möglichkeiten nutzen, können sie zu stabilen
Nischen in regionalen, nationalen und globalen Ökonomien werden und
so wesentlich dazu beitragen, ihre Zukunft zu gestalten.Die zweite
Auflage setzt einen weiteren Fokus auf die intensive Entwicklung von
Kleinstädten in China und Korea. Daneben untersuchen die Autoren die
Auswirkungen der Wirtschaftskrise auf Kleinstädte und die jüngste
Entwicklung der Slow City Bewegung.



UNINA99106937143033212. Record Nr.

Titolo Distance education : more data could improve Education's ability to
track technology at minority serving institutions

Pubbl/distr/stampa Washington, D.C

Lingua di pubblicazione Inglese

Formato

Livello bibliografico

Materiale a stampa

Monografia


